
 
180927 Föräldraråd 
 
Maritha informerar om personalläget. 
 
Viktoria informerar om verksamhetsplanen, både målen och verktygen. 
 
Maritha informerar om Likabehandlingsplanen. Nytt för i år är att eleverna ska vara delaktiga på olika 
sätt.  
 
Viktoria informerar om att det har kommit ett kartläggningsmaterial för förskoleklassen. Från och 
med höstterminen 2019 är det obligatoriskt med denna kartläggningen. Vi på Hovshagaskolan har 
dock valt att börja med kartläggningen redan denna termin. 
 
Övriga punkter: 
 
Maritha informerar om de nya reglerna gällande ledighet. 
 
Viktoria påminner om att vi är en ägg - och nötfri skola. Detta ska man tänka på om man hyr 
matsalen eller idrottshallen. 
 
Maritha påminner om att vi är en mobilfri skola, både vuxna och elever ska tänka på detta. 
Informerar återigen om reglerna. Diskussion om att det är många ungdomar som hänger på skolan 
kvällstid pga wi-fi. Viktoria återkommer med svar. Svar: Beskedet från it är att wifi ej går att stänga av 
i olika delar, ex att elevinlogg stängs av tidigare än personalinloggen till wifi.  
 
Hur fungerar det med skolkatalog och GDPR? Viktoria återkommer med svar.  
 
Övriga frågor: 
 
Önskemål från 5:an, att någon vuxen utifrån kommer till skolan och berättar om trafiken och 
betydelsen av cykelns rätta utrustning. Skolan tar med sig denna frågan.  
 
Tiderna för lärakännasamtalen i f-klassen kom sent och man fick bara en tid. Många hade velat välja 
på fler tider och att man skulle kunna ha längre tid på sig att kunna byta. Viktoria vidarebefordrar 
detta till förskoleklasspedagogerna. Vi pedagoger ska försöka göra på samma sätt när det gäller 
bokningen så att det blir lika för alla föräldrar.  
 
Många elever vill inte gå på toaletten pga de upplevs ofräscha. Vi tar med oss detta.  
 
En del elever duschar inte efter gympan. Detta tar vi med oss. En del klasslärare har sagt att man ej 
får ha med sig duschtvål medan andra har sagt ja till detta. Svar: Parfymfri tvål är okej enligt Henrik. 
 
När det var skoljoggen så blev det soppa till lunch. Vi vidarebefordrar detta till Henrik som planerar 
för Skoljoggen. 
 
Frågan om hur det är på rasterna togs upp. I dagsläget är det mycket positivt dels pga vi är mer folk, 
vi rör oss runt skolgården mer och vi har rastaktiviteter.  
 
När det gäller nationella proven i 6:an undrar en förälder hur mycket vi tränar inför den muntliga 
delen. Börja gärna tidigt så att eleverna får stöd i detta på lektionerna. En medvetenhet kring tal, hur 



gör man, vilka verktyg ska eleverna använda mm. Bygga en verktygslåda inför de nationella proven 
önskas.  
 
Önskemål om föreläsning hur man använder nätet på rätt sätt. Vi tar med oss denna frågan.  
 
Kul med all information via blogg och Instagram.  
 
Sekreterare Carola Höjelid  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


